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Quarantine/isolation subjects compensation for epidemic prevention 
 

Persons Eligible for application must fulfil all of the followings： 

 Submission of applications must be made in person with exception of minors 

under the age of 20 whose application can be made by parents, legal guardians 

or legal representative. 

 Have Home (Self) isolation/ Quarantine notice 

 Upon completion of 14 days of home (self) isolation or quarantine 

 No violations of the Home (Self) Isolation Regulations during period of isolation 

or quarantine 

 Had not received any form of salary/ payment during period of quarantine 

 DID NOT travel to countries or territories with Level 3 travel notice unnecessarily 

since 2020/03/17 

 HAD NOT given incorrect information on the COVID-19 Health Declaration Card, 

such as incorrect contact information or with missing information 

 Starting from June 17, 2020 (the date of entry), " National Identification 

Card(Taiwan) holders " or " Resident certificate for the Taiwan area " may apply 

for epidemic prevention compensation. Non-native nationals without a 

residence permit, people from the Mainland China, residents of Hong Kong or 

Macau "may not" request for epidemic prevention compensation. 

 Those who are quarantined or quarantined under the" National Identification 

Card(Taiwan) holders " or " Resident certificate for the Taiwan area " or who are 

quarantined or quarantined who cannot take care of themselves must still abide 

by the epidemic prevention regulations. Those who have not violated the 

epidemic prevention measures implemented by the Central Epidemic Command 

Center, have not paid salaries, and have not received subsidies of the same 

nature as required by other laws and regulations, are eligible to apply for 

epidemic prevention compensation. 

 

Before application, you should prepare the following documents 

1. National Identity Card (Prepare Health ID card or Household Certificate for 

minors) 

2. Applicant’s passbook (For minors, please provide passbook of minor’s parent, 

legal guardian or legal representative) 

3. Letter of proof of leave and no salary for those who are employed by companies 

https://swis.mohw.gov.tw/covidweb/home/apply_step_en.jsp


or corporates. Please download the template form and ask your employer to 

complete the form. 

4. Affidavit for those who are self-employed or without a certain employer. The 

system supports online signature, please sign with computer mouse or directly 

on touch panel. 

5. If you are under the age of 20, please download and attain authorized signature 

for the form of Agreement from Legal Representative. 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Type of identity

• Applicant's 
date of birth

• Select the 
identity of 
applicantSelect 
the identity of 
applicant

• Were you paid 
during the 
isolation or 
quarantine 
period?

• Did you go 
abroad after 
109/3/17

• Whether to 
enter Taiwan 
after 
2020/6/17 
(inclusive)

Fill in the 
Application Form

• I.D. Number, 
Applicant’s 
Name, Gender, 
Date of birth, 
Phone Number

• The address of 
the place you 
stayed during 
the isolation or 
quarantine 
period, mailing 
address, E-mail 
address

• Type of benefit 
for this 
application(Ho
me Isolation 
compeansation
/Home 
quarantine 
compensation/ 
Centralized 
quarantine 
compensation)

• Period of 
isolation or 
quarantine

• Leave Date(s) 
for Isolation or 
Quarantine 
Whether salary 
was received 
during the 
leave period

• Beneficiary

• Bank Code and 
Account 
Number

Upload 
attachments

• Please upload 
resident 
certificate or 
passport, cover 
of passbook, 
government 
issued 
quarantine 
notice, and 
proof of unpaid 
leave.

• Please provide 
postal account 
number to 
speed up 
process of 
compensation 
disbursement.

Affidavit Completion of 
Application



注意事項 

 僅限本人申請，隔離或檢疫完成後才可以提出申請。 

 109年 3月 17日後如有非必要出國情形，則不得請領防疫補償。 

 109年 12月 1日起若旅客無法出示 3日內核酸檢驗報告，則不得請領防疫

補償(符合上述 4類對象則不適用) 

1. 緊急協處 

2. 來自無法自費篩檢國家 

3. 經指揮中心同意 

4. 其他指揮中心公告對象 

 自 109年月 17日起(入境日)，「國人」或「持居留證者」得請領防疫補

償。「無居留證」之非本國籍人士、大陸地區人民、香港或澳門居民「不

得」請領防疫補償。 

準備文件 

1. 申請書 

2. 申請人之國民身分證正反面(非本國籍人為居留證或護照)。 

3. 受隔離或檢疫者之金融帳戶存摺封面影本(倘為未成年人或受監護宣告者，

得檢附法定代理人或監護人之金融帳戶存摺封面影本)。(請使用非靜止戶

帳號。公教戶、凍結戶、警示戶、結清戶、外幣帳戶、公司行號帳戶，不

可使用，否則將無法完成匯款)  

4. 請假及無支薪證明(若您受雇於公司或企業者) (請先下載證明，並請公司先

行開立) 

5. 切結書(若您為自營作業者、無一定雇主者)，系統支援線上簽名，請用滑

鼠或手指進行簽名。若您為未滿 20歲之未成年人(請先下載法定代理人同

意書，並請先行簽名) 

 

身份別

•出生日期

•身份別

•隔離及檢疫
期間是否有
支薪

•是否於
109/3/17(包
含)之後，經
中央疫情指
揮中心認定
為三級國家
仍出國

•是否於
109/6/17(含)
以後入境我
國(台灣)

•身份證明文
件

填寫表單

•姓名、身份
證明文件、
性別、生日

•申請項目
（居家隔離
補償金、居
家檢疫補償
金、集中檢
疫補償金）

•隔離檢疫期
間

•聯絡電話

•隔離或檢疫
結束之日所
在地址

•通訊地址、
電子郵件

•防疫隔離請
假日期及支
薪狀況

•受款人、金
融機構代碼
及局帳號

附件上傳

•請檢附居留
證或護照、
存摺封面、
隔離及檢疫
通知、請假
及無支薪證
明。

•建議提供郵
局帳戶資料，
將可更快速
撥款。

切結證明 完成申請
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